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E/F Duevej 42-60 mfl. 
 

Referat af ordinær generalforsamling 
 

Onsdag den 10. april 2019 kl. 19.00  
 
 
Repræsenteret på generalforsamlingen var 3.157 stemmeberettigede fordelingstal eller  
54 lejligheder, inklusiv fuldmagter, ud af en total på 8.399 (9.185) fordelingstal. Restejer  
og ejere med 2 eller flere lejligheder tæller med lavere fordelingstal grundet genudlej-
ning. 
 
Boligexperten Administration A/S var repræsenteret ved Johnny C. Rieck  
 
Formand Anne Gyk Ibsen bød på bestyrelsens vegne velkommen til generalforsamlin-
gen, præsenterede bestyrelsen og foreslog Johnny C. Rieck (JR) til dirigent. 
 
 
1. Valg af dirigent. 
Johnny Rieck blev valgt til dirigent. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var 
indvarslet ved mail/skrivelse af den 15. marts 2019 fra administrationen. Dirigenten 
godkendte dagsordenen.  
 
Punkt 5.1 krævede kvalificeret flertal, for at kunne blive endeligt vedtaget. Idet 2/3 af 
samtlige stemmeberettigede ikke var fremmødt, ville forslaget kun kunne vedtages fore-
løbigt i givet fald. 
 
106 lejligheder var indkaldt via mail og bestyrelsen opfordrede endnu flere medlemmer 
til at give mail og mobilnummer, til brug for fremtidig kontakt mv. 
 
 
2. Bestyrelsens beretning. 
Beretningen var offentliggjort elektronisk og er tillige vedlagt referatet.  
 
Formanden supplerede beretningen vedrørende vejistandsættelsen af Duevej. På gene-
ralforsamlingen i 2017 blev det vedtaget at den enkelte ejer skulle betale sin andel af 
vejistandsættelsen (efter fordelingstal). Regningen lyder samlet set på ca. 240.000 kr. 
og beløbet opkræves pr. 1/4 2019. Det blev endvidere oplyst, at kommunen overtager 
udgiften til vejen. 
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Der var yderligere spørgsmål/debat om; cykeloprydning, faldstammer som er gemt væk 
(ejer hæfter selv for at fjerne inddækning) og isolering. 
 
Der var endelig ros til bestyrelsen for dens arbejde. 
 
Der var ingen yderligere bemærkninger fra salen, hvorefter beretningen blev taget til 
efterretning.  
 
 
3. Regnskab for 2018. 
Johnny C. Rieck gennemgik årsregnskabet.  
 
Regnskabet udviser et overskud på 282.788 kr. og en ny egenkapital på i alt 2.174.893 
kr.  
 
Der var ingen spørgsmål til regnskabet, hvorefter det blev enstemmigt godkendt. 
 
4. Vedligeholdelsesplan. 
Bestyrelsen kommenterede planen samt forslag om at overføre 1.500.000 kr. fra egen-
kapitalen til vedligeholdelsesplanen. Der er mange kommende projekter. 
 
Kælderisolering mv. Bestyrelsen uddybede projektet. Der er tidligere udarbejdet flere 
rapporter. Forslaget indebærer der opsættes varmepumper og udskiftes kælderdøre. 
Porten er tillige isoleret i 2018. Det oprindelige projekt kunne ikke lade sig gøre (isole-
ring i kælderdæk mod stueplan). 
 
Der var herefter debat og kommentarer til plan og forslag. Det blev blandt andet nævnt 
at kælderprojektet kunne strækkes over 2 år. 
 
Planen og forslag til anvendelse af egenkapital blev herefter sat til afstemning ved 
håndsoprækning og blev vedtaget med overvældende flertal. 
 
 
5. Forslag:  
 
Forslag til vedtægtsændringer. Formanden motiverede bestyrelsens forslag til ved-
tægtsændringer. Bestyrelsen vil gerne have mere styr på ændringer af installationer mv 
i ejendommen. De har derfor ønsket mere klare regler for VVS arbejde mv. 
 
Der var herefter en debat om forslaget. 
 
Det blev pointeret at uanset tekst i vedtægt, vil ejendommens forsikring dække som hid-
til. Endvidere blev der sidst i afsnit 2 under §11, stk. 5 til forslaget tilføjet: Hvis der er 
handlet ufor�V�Y�D�U�O�L�J�W�´���� 
 
Forslaget blev sat til skriftlig afstemning og foreløbigt vedtaget med følgende stemmer: 
JA: 2.614 NEJ: 543 BLANK: 0.  
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Idet 2/3 af de fremmødte udgjorde 2.105 fordelingstal, var forslaget midlertidigt vedtaget 
og kan endeligt vedtages på en kommende generalforsamling. 
 
Forslag til opdateret husorden.  Formanden motiverede forslaget. Der var følgende 
nyt i forhold til den nuværende husorden: 

�x Nyt om affald 
�x Vand/EL og pakbøsninger mv. 

 
Det blev pointeret at ændringer til foreningens husorden gælder fremadrettet. 
 
Forslaget blev herefter vedtaget med overvældende flertal. 
 
Altaner �± forslag fra Simon Legald.  Forslagsstiller uddybede sit forslag. I første om-
gang ville han vejre stemningen blandt ejerne. Det blev oplyst at Frederiksberg kommu-
ne formentlig vil kræve at ALLE altaner på gårdsiden udskiftes til nye. 
 
Der var lidt uddybende spørgsmål, blandt andet om beregning af skyggevirkning. Et sæt 
plancher med en mere uddybende beskrivelse er efterfølgende lagt på Probo under 
mappen generalforsamling �± 2019 (Altan E/F Duevej 42-60 �± plancher). 
 
En vejledende afstemning viste at mere end ½-delen af de tilstedeværende syntes det 
var en god ide at gå videre med forslaget. Dette skal så behandles og eventuelt vedta-
ges på en kommende generalforsamling. 
 
Gartnerordning �± forslag fra Hanne Rosenquist.  Bestyrelsen tilkendegav at den ville 
arbejde videre med forslaget, hvorfor det ikke blev sat til afstemning. 
 
 
6. Budget for 2019 
Johnny C. Rieck gennemgik budgettet for 2019, hvilket igen medfører en uændret op-
krævning af fællesbidrag.  
 
Herefter blev budgettet enstemmigt vedtaget.  
 
 
7. Valg af formand. 
Formanden, Anne Gyk Ibsen, var på valg og blev genvalgt for en 2-årig periode. 
 
 
8. Valg af øvrige medlemmer til bestyrelsen. 
Susanne Sperling  og Susanne Green blev begge genvalgt for 2 år. 
 
Bestyrelsen består endvidere af: Lars Andersen og Mads Hersbøll�± på valg i 2020. 
 
 
9. Valg af suppleanter til  bestyrelsen. 
Mary-Ann Gerbola (1) og Mathilde Kaalund (2) blev genvalgt. 
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10. Valg af revisor.  
Revisionsfirmaet Niels Harder blev genvalgt. 
 
 
11. Eventuelt. 
Følgende emner blev blandt andet drøftet: 

�x Tagboligprojektet �± bestyrelsen har ikke hørt yderligere. 
�x Naboorientering vedr. tagboligprojekt på Nordre Fasanvej. 
�x Nye hoveddøre mangler holder til at dør kan stå selv, bestyrelsen ser på sagen. 
�x Sotr tak til bestyrelsen med applaus. 

 
Herefter ønskede ingen ordet. 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden, og afsluttede generalforsamlingen kl. 21.45. 
 
ref/Johnny C. Rieck, København, den 24.04.19 
 
Underskrives via nemID. 
 

-oOo- 
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Tilføjning her 
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